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Program 

 

17.30  Insläpp 

18.00  Ordförande hälsar alla välkomna och 

  öppnar mötet 

18.05  Sedvanliga årsmötesförhandlingar 

19.00  Kvällens gäster:  

Oskar Svärd, riksdagsledamot Örebro län 

Eric Viduss, partiombudsman 

19.30  Middag 

 

 

Innehållsförteckning 

Föredragningslista 

Inbjudan till årsmöte 

Verksamhetsberättelse 

Resultat -och balansräkning 

Revisionsberättelse 

Valberedningens förslag 

 

Handlingarna finns även digitalt på 

http://moderaternalindesberg.se/arsmoteshandlingar 
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Moderata Samlingspartiet i Lindesberg årsmöte 2023  

Föredragningslista  

1. Årsmötets öppnande  

2. Godkännande av föredragningslistan  

3. Val av ordförande att leda förhandlingarna  

4. Val av sekreterare för årsmötet 

5. Val av två justeringsmän 

6. Godkännande av årsmötets behöriga utlysning. Kallelse skickat med e-post 8/2. Påminnelse 
har även gått ut via brev och e-post 1/3 och annonserats på Facebook. 

7. Styrelsens verksamhetsberättelse  

8. Revisorernas berättelse och fastställande av resultat- och balansräkning  

9. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen  

10. Fastställande av medlemsavgift för nästkommande kalenderår 2023. Enhetlig årsavgif t till 
riksorganisationen 250:-, av detta får förbundet 50:- och föreningen 50:- Föreningens årsavgif t sätts 
till 0:-, Nya medlemmar 100:- första året  

11. Förslag från styrelsen (propositioner)  

12. Förslag från medlemmar (motioner)  

13. Anteckning om självskriven ledamot i styrelsen (MUF Lindesberg en ledamot)  

14. Fastställande av antalet ledamöter i styrelsen  

15. Val av ordförande  

16. Val av vice ordförande  

17. Val av sekreterare  

18. Val av kassör  

19. Val av övriga styrelseledamöter, varav en moderatkvinnoansvarig  

20. Val av två ledamöter som ges fullmakt att var och en för sig förfoga över föreningens 
bankkonto och postgiro  

21. Val av två revisorer  

22. Val av revisorsersättare  

23. Val av 5st ombud till förbundsstämma  

24. Val av 5st ersättare till ombud till förbundsstämma  

25. Val av val/kampanjledare och biträdande val/kampanjledare  

26. Val av val/kampanjkommitté  

27. Val av kontaktpersoner till massmedia  

28. Val av kontaktperson till Moderata seniorer  

29. Val av valberedning och sammankallande att förbereda nästa års årsmötesval  

30. Övriga frågor  

31. Årsmötet avslutas 
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Inbjudan årsmöte 2023! 

Bäste moderatvän! 

Moderata Samlingspartiet i Lindesberg kommun bjuder in dig till 2023 års upplaga av 
årsmötet som traditionsenligt hålls på Lindesbergs stadshotell.  

Kvällen inleds med sedvanliga årsmötesförhandlingar, därefter middag och talare är 
riksdagsledamot Oskar Svärd och Eric Viduss.  

Sista datum för att inlämna motioner till årsmötet 2023-02-27 via e-post till 
wellanderemil@outlook.com 

Anmälan till årsmötet görs till carina.holm@lindesberg.se meddela ev allergier. 

 

Datum:  Torsdag den 9 mars 

Tid: Klockan 18.00  

Pris:  100 kr (subventionerat pris, moderaterna betalar resten av kostnaden) 

Betalas in till BG 5327-6002 senast måndag 6/3.  

 

 

Meny:          Toast Skagen 

                     Entrecote med rödvinssås och klyftpotatis 

                     Kaffe och kaka 

                       

                            

    

 

 

 

 

                                Varma hälsningar Moderaterna i Lindesberg! 

 



Verksamhetsberättelse
Styrelsen för Moderata Samlingspartiet i Lindesberg får härmed avge följande
verksamhetsberättelse för år 2022.

Styrelsens sammansättning
ordförande Emil Wellander
v. ordförande Lillemor Bodman
sekreterare Carina Holm
kassör Conny Ärlerud
ledamöter Jan Hansson

Anniette Lindvall
Carina Holm
Pär-Ove Lindqvist
Göran Gustafsson

Övriga funktionärer
revisorer Bo Ringström

Bengt-Göran Karlsson
revisor sup. Per Nordin
revisor sup. Bertil Jansson

Val/kampanjledare/biträdande Ordförande, vice ordförande
Val/kampanjskommitté Styrelsen
Kontaktpersoner till massmedia Ordförande
Moderatkvinnoansvarig Carina Holm
Medlemsansvarig Monika Klockars
Valberedning Bertil Jansson, Monika Klockars och MUF

Styrelsearbete och medlemsmöten
Föreningen har haft ett tiotal styrelsemöten och 1 arbetsmöte under året. Alla möten har
genomförts på plats. Vi har skickat ut 3 medlemsbrev till medlemmar. Vi har diskuterat
gällande medlemsmöten och kommit fram till att vi ska träffa medlemmar i vår lokal på
angivna tider. Styrelsen har representerats på såväl regionala möten, som på förbundsträffar
och även nationella träffar under året.

Antal medlemmar i föreningen den 31/12 2022

Medlemsantalet i Moderaterna i Lindesberg ökade under 2022 med 24 nya medlemmar. En
viktig förutsättning för att antalet medlemmar ska öka är att fler personer involveras i arbetet
kring värvning. Det är därför viktigt att medlemsansvarig tillsammans med resten av
styrelsen sätter upp tydliga mål för medlemsvärvningen och gemensamt verkar för att de ska
uppnås. Ett koncept har varit att ha roligt vid medlemsvärvning och kampanjer och detta har



avspeglat sig i medlemsarbetet under 2022. Vi har tyvärr också tappat några av våra
medlemmar på grund av bortgång, vilket vi beklagar djupt, andra har flyttat från vår
kommun, men är fortfarande medlemmar i Moderaterna. De sista 10 åren har antalet
medlemmar pendlat från 44 st till nu 92 st.

2013 60 st.

2014 56 st.

2015 61 st.

2016 44 st.

2017 48 st.

2018 62 st.

2019 88 st.

2020 63 st.

2021 68 st.

31/12 2022 är antalet 92 st medlemmar varav 31 st är muf-medlemmar och övriga 61st är
medlemmar över 30 år. 41 st kvinnor och 51 st män.

Sociala medier
Under året har vi arbetat aktivt med sociala medier för att nå ut med våra budskap, men
framförallt under valrörelsen. Formatet på inläggen har varit varierande, exempelvis har
nationella och lokala politiska budskap varvats med kortare filmer från föreningen för att
skapa ett liv i flödena och attrahera tittare. Vi har synts med bilder på såväl kommunala som
regionala kandidater med fokus på att prioritera vårt lasarett, ha en trygg och attraktiv
kommun, och ha ett bad på Loppholmarna. Vi har även haft en hemsida där vi lagt upp en del
nyheter, motioner m.m.

Aktiviteter/händelser under året
Fram till valrörelsen
- Vi började verksamhetsåret med att ha årsmöte och stämma där vi fastställde kommunlistan.
På mötet talade finansminister Elisabeth Svensson.
- Utbildningstillfälle för styrelsen och aktiva i Lanna där vi diskuterade och arbetade fram
politiska förslag som vi sedan drev i valrörelsen.
- Vi hade en kick-off inför valrörelsen på kommunhuset där vi gick igenom de frågor som
skulle drivas i valet. De ledande orden blev “Lindesberg - den trygga och attraktiva
kommunen” där viktiga frågor som drevs rörde bland annat ett bad på Loppholmarna, fokus



på att jobba tillsammans med företagarna, få upp trygghetskameror, och ta tag i
integrationsarbetet.
- Föreningen deltog under Lindedagen 18/5 där vi hade med vår årliga enkät. Där hade vi
även bl.a. med vattenflaskor där vi spred budskapet “Poppis på Loppis”, eftersom vi vill ha
ett bad på Loppholmarna. Det var en lyckad kampanj.
- Under våren smygstartade vi valrörelsen. Kampanjer hölls i form av frukostkampanjer på
Lindesberg station, Frövi station, på stan-kampanjer i Lindesberg och dörrknackning.
- Vi representerades under Sverigemötet av Lillemor, Carina, Monika, Tomas, Conny och
Pär-Ove.  Där vi fick information om olika politiska området så vi kunde förbereda oss inför
valrörelsen och fick tillfälle att nätverka med andra moderata företrädare runt om i landet.
Ebba Busch och Nyamko Sabuni talade bland annat.
- Vi representerades under förbundsstämman där vi fick träffa moderater runt om i Örebro
län.
- Vi hade en fotografering som vi sedan använda till vårt valsedelsutskcik och tog bilder på
våra kandidater
- Vi började hyra en lokal som användes under valrörelsen som tillhörde Bridgeföreningen
och låg jämte Handelsbanken. Där hade vi möten, förvarade kampanjmaterial, träffades inför
kampanjer och det blev en naturlig samlingspunkt i valet.
- Vi har arbetat med att städa och fräscha upp husvagnen och den har stripats om till aktuella
M-profilen.
- Lillemor Bodman och Emil Wellander åkte på Valfokus i Norrköping för information
gällande valrörelsen och fick träffa moderater över Sverige.
- Ett medlemsbrev skrevs innan sommaren, en vid juletid, och ytterligare ett innan årsskiftet.
- Styrelsen bjöd in till valutvärdering och Lillemor och Emil vi har även deltagit i förbundets
valutvärderingsarbete.
- Mycket arbete har gjort på nya lokalen på Kungsgatan. I januari invigdes den där det
öppnades upp för medborgardialog och det bjöds på tårta.

Valrörelsen
- Vi har deltagit i och besvarat valkompasser till bland annat SVT
- Valrörelsen påbörjades med en valupptakt tillsammans utanför husvagnen den 12/8.
- Under valrörelsen hade vi husvagnen på plats i Flugparken där vi spenderade den största
delen av kampanjandet.
- Sammanlagt hölls ett trettiotal kampanjer under valrörelsen. Kampanjerna bestod av på stan
kampanjer i Flugparken, skolkampanjer, dörrknackningar, kampanj utanför affärer,
kampanjande på sociala medier, m.m. Vi har varit i runtom i hela Lindesberg, såväl på stan,
som i villaområden, på Hagaberg, i Storå, Guldsmedshyttan, Vedevåg, Frövi, Fellingsbro,
m.m och synts och inte minst via våra sociala medier.
- Conny Ärlerud närvarade på debatt på Storåskolan, Tomas Klockars på debatt på Hotellet
och Lillemor var bland annat på Rotary i Fellingsbro.
- Valrörelsen avslutades med en fantastisk valvaka på Kajsas och Pinnens på Arenan,
anordnat av Anniette. Det bjöds på en god italiensk buffe och vi firade alla insatser under
valet och såg valresultatet sakta trilla in.



- Valresultatet blev 19.1% vilket var en ökning med 1.9b % jämfört med förra valet. Vi fick
ytterligare ett mandat i kommunfullmäktige och att Moderaterna nu kunde ta över styret i
Lindesbergs kommun!

Majoritetsbildningen och det nya styret

Det blev en långdragen och lärorik förhandling efter valet om majoritetsbildning. Med facit i
hand är det klart det finns saker vi kunnat gjort annorlunda. Men i det stora hela känns det
som utfallet blev bra. Vi har starka och drivande individer på våra ordförande- och vice
poster.

Lillemor Bodman barn- och utbildningsnämndens ordförande, hon har en bred kunskap inom
området och har börjat starkt med många vassa idéer och förslag kopplat både till
valplattformen och Moderat politik.

Göran Gustavsson bygg- och miljönämndens ordförande, en orädd och kunnig herre som inte
räds att gå emot tjänstepersonerna och bedriva moderat politik.

Monika Klockars kommunfullmäktiges första vice ordförande samt socialnämndens vice
ordförande, en faktaorienterad vass retoriker som driver politik både i nämnder och i media.

Conny Ärlerud tillväxtnämndens vice ordförande, en rättvis person som värnar både kultur
och föreningsverksamhet.

Tillsammans med övriga förtroendevalda i nämnderna gör dom ett fantastiskt jobb.

Jag känner mig glad och engagerad att få vara del av den uppställningen, utmaningen
framgent blir att hålla ihop samarbetet. Vi vet att vår politik är genomtänkt och
resultatgivande, vi tar ansvar och lägger genomtänkta förslag.

Med en sådan vass laguppställning ser jag med glädje fram emot denna mandatperiod där vi
sopar banan med oppositionen och bygger för ett ännu starkare valresultat 2026.

Tomas Klockars, Kommunstyrelsens ordförande

Utbildningar
I vår Messengergrupp har medlemsansvarig Monika Klockars lagt upp utbildningar man kan
gå på. Vi har även haft kommunala utbildningar efter valet och kandidatutbildningar för
föreningens kandidater till såväl kommun- och regionlistan. Efter valet har utbildningar
hållits i mötesteknik, sammanträdesteknik, utbildningen för förbundsråd och rådskonferenser.

Motioner, interpellationer och enkla frågor
Emil Wellanders och Lillemor Bodmans motion om ökat elevinflytande och den
demokratiska processen röstades igenom.



Även motionen om hur vi får in politiken i våra skolor röstades igenom, skriven av Pär-Ove,
Emil och Lillemor.

Tomas Klockars skrev en motion om turistbussar under sommarmånaderna.

Media, debattartiklar och debatt
I media har flera moderater debatterat under året. Conny Ärlerud och vårt regionråd Sebastian
Cehlin skrev en insändare gällande det regionpolitiska programmet. Lillemor, Emil och
Pär-Ove var med i ett reportage i NA inför valet. Lillemor hade även ett lite personligare
reportage där man fick lära känna mer. Anniette har spridit budskap om ålderismen som
måste bekämpas. Emil och Lillemor var med i tidningen en gång med intervju ang. lokalen på
Handelsbanken. Det har även skrivits i media rörande antagandet av ny detaljplan på
Sjövallen i Frövi. I ett annat inlägg svarade Lillemor, Monika och Carina på
Socialdemokraternas kritik angående kvinnorepresentationen i Moderaterna. Monika
Klockars har skrivit ett inlägg om att språkombud inte är en intergationslösning.

Moderata kvinnor

Som vanligt har MK varit väldigt aktiva. Det har varit många möten och gästspel vid olika
lokala kampanjer och event. I april var det kickoff utanför Askersund, där bl.a politiska
budskap sattes samman som syns i kalendern för 2023. Den delades ut till flera externa parter
bl.a blåljusverksamheter. Under valåret har fokus legat på Moderaternas gemensamma
kampanjer, men även eget material har delats ut vid kampanjer. Vi i Lindesberg har tex fått
jättefina vattenflaskor som delades ut under valrörelsen.

MK har dessutom deltagit vid Segersjödagarna, Skogsmaskindagarna, Motorsportveckan,
Marknader i Grythyttan, Örebro och Karlskoga. Torgmöten i Lindesberg, Laxå, Karlskoga.

Moderaterna i Lindesberg tackar Anna Danielsson för hennes engagemang vid bl.a
Lindedagen.

Det har även anordnats ett möte med Arba Kokalari i Örebro, kampanj i sociala medier
avseende våld mot kvinnor, blåljuskampanj, start av bokcirkel inför författarbesök i februari
2023.

Carina Holm sekreterare och MK ansvarig för Moderaterna i Lindesberg

Moderata ungdomsförbundet
Vi har 31 MUF-medlemmar i föreningen och vi fortsätter att arbeta mot att få till en
MUF-förening i Lindesberg igen. MUF har varit på Lindeskolan under tre tillfällen under
året, vilket har varit väldigt uppskattat. Även riksdagsledamot Oskar Svärd var med under en
debatt vilket verkar ha gett effekt. Att MUF gjorde ett bra arbete under kampanjer och via
representation på Lindeskolan syntes inte minst på skolvalsresultatet där Moderaterna vann
skolvalet överlägset.



Framtiden
Det viktigaste målet för Moderaterna i Lindesbergs kommun 2023 är att växa och bli ännu
starkare i det nya styret. För att växa behöver vi arbeta aktivt med medlemsutveckling och
försöka engagera unga för att få igång ungdomsförbundet igen. Vi behöver även återhämta
oss ekonomiskt, då stora valet har medfört stora kostnader.

Slutord
Vi vill tacka ordförande, vice ordförande, sekreterare, kassör, övriga styrelseledamöter,
fullmäktigeledamöter, ledamöter i styrelser, nämnder och bolag, revisorer, valberedning, och
alla medlemmar som deltagit i årets verksamhet. Tack till alla som har hjälpt till under valet,
utan många bäckar små (och ibland många bäckar stora) hade vi inte lyckats få det fina
resultat vi fick. Ni som engagerat er i föreningen har på ett förtjänstfullt sätt lagt ner energi,
kompetens och tid på era uppdrag och medverkan i Moderata samlingspartiet i Lindesbergs
kommun.



Resultat och balansräkning Moderaterna Lindesberg 2022

Ingående Balans 2022-01-01

Kassa 200,00 kr

Bank 427 426,00 kr

Summa Eget kapital 427 626,00 kr

Intäkter 

Partistöd 135 240,00 kr

Medlemsavgifter 755,00 kr

Summa Intäkter 135 995,00 kr

Kostnader

Valmaterial och annonser 211 395,87 kr

Möten 46 282,08 kr

Avgifter 1 575,00 kr

Husvagn 26 779,00 kr

Moderaterna serviceavgift 27 802,00 kr

Årsmöte 8 168,00 kr

Resor 1 250,00 kr

Gåvor 6 808,00 kr

Lokal 14 263,70 kr

Summa Kostnader 344 323,65 kr

Årets resultat -208 328,65 kr -208 328,65 kr

Utgående balans 2022-12-31

Kassa 200,00 kr

Bank 219 097,35 kr

Summa Eget kapital 219 297,35 kr



Revisionsberättelse 

Undertecknade, som av föreningens årsmöte utsetts till att 
granska Moderata Samlingspartiets förening i Lindesbergs 
räkenskaper för perioden 2022 -01 -01 t.o.m. 2022-12-31, far efter 
fullgjort uppdrag avge följande revisionsberättelse. 

Vi har granskat kassaboken med tillhörande konto, tagit del av 
balans och resu1tatrkning. Räkenskaperna är förda med ordning 
och reda. Inkomster och utgifter är styrkta med verifikat. 

Då det under revisionen inte framkommit anledning till 
anmärkning, tillstyrker vi att styrelsen och kassaförvaltare 
beviljas ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022. 

Lindesberg...2 

g1c7 
Bo ingström en -Göran Karlsson 
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Årsmötesrapport 2023 

Sparas som bilaga till årsmötesprotokollet. Valda ledamöter ska registreras 

i membersite under ”moderaterna.se/minasidor” 

Förening: Krets: 

Plusgiro: Bankgiro: 

 Kontonummer: 

Avgift för 2024:           0kr/person  

Medlemsmålsättning 2023: Insänt av: 

Uppdragen inom parentes utses vid det konstituerande sammanträdet med 
styrelsen. 

Uppdrag Namn, ort 

Ordförande Conny Ärlerud 

Vice ordförande Lillemor Bodman 

Ledamöter Carina Holm, Tomas Klockars,  
Jennica Israelsson, Göran Gustavsson 

(sekreterare) Styrelsen 

(kassör) Carina Holm 

(val- och kampanjledare) Styrelsen 

(medlemsansvarig) Jennica Israelsson 

(utbildningsledare) Tomas Klockars 

(senioransvarig) Göran Gustavsson 

  

  

  

  

  

  

  

Moderatkvinnornas representant Lillemor Bodman 

MUFs representant Jennica Israelsson 

Ev. representant MSS  



 

 
 

Ordförande i fullmäktigegrupp (ev.)  

Vice ordförande/ersättare (ev.)  

  

Revisorer (2) Bo Ringström 

 Bengt-Göran Karlsson 

Revisorsersättare (2) Per Nordin 

 Bertil Jansson 

Valberedning  

Ordförande Monika Klockars 

Ledamöter Bertil Jansson 

Muf representant Jennica Israelsson 

  

  

  

  

  

  

  

Ombud till förbundsstämma  

1 Conny Ärlerud  

2 Jennica Israelsson  

3 Monika Klockars  

4 Lillemor Bodman  

5 Tomas Klockars  

6  

7  

8  

9  

10  

11  

12   

  

Ersättare  

1 Göran Gustavsson  

2 Carina Holm  

3 Bertil Jansson  

4 Anniette Lindvall  

5 Jan Hansson  



 

 
 

6  

Behöver du ytterligare rader använd då ett separat papper. 
Ombud till nomineringsstämma (om andra 
än till förbundsstämman) 

 

1 Conny Ärlerud  

2 Jennica Israelsson  

3 Monika Klockars  

4 Lillemor Bodman  

5 Tomas Klockars  

6  

7  

8  

9  

10  

11  

12 Fortsättning på bilaga  

Ersättare  

1 Göran Gustavsson  

2 Carina Holm  

3 Bertil Jansson  

4 Anniette Lindvall  

5 Jan Hansson  

7  

8  

9  

10  

11  

12  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 

 
 

Förslag på checklista vid överlämning  

Det är vanligt att nyckelpersoner byts ut vid årsmöten och exempelvis kan delar av en 

styrelse avgå till förmån för nya styrelsemedlemmar. Sker ingen ordentlig överlämning 

mellan den avgående och tillträdande styrelsen är det lätt att viktig praktisk information 

missas. Det medför att den nya styrelsen då får ett betydligt mer betungande arbete än 

om en strukturerad överlämning hade skett.  

Med hjälp av checklistan nedan så går förhoppningsvis den eventuella överlämningen 

betydligt smidigare. Det är inte säkert att just er förening har alla funktioner, rutiner eller 

underlag som är återfinns i checklistan, tycker ni att något nedan är onödigt så hoppa 

över den punkten. 

Lycka till med överlämningen! 

☐ Organisationsnummer 

☐ Bankuppgifter (kontonummer samt kontaktuppgifter med mera) 

☐ Teckningsrätter 

☐ Kontaktuppgifter till banken 

☐ Ev. lösenord till hemsida 

☐ Ev. lösenord till Facebook (eller administratörsbehörighet) 

☐ Ev. lösenord till Instagram 

☐ Ev. lösenord till Twitter 

☐ Lösenord till föreningsmejlen 

☐ Kontaktuppgifter och rutiner till servicekansliet (eller förbundskansliet) 

☐ Rutiner för redovisning av partistödet 

☐ Kontaktuppgifter till kommunen 

☐ Vilka möten förväntas ordförande delta i, förutom partiföreningens 

styrelsemöten? 

☐ Har tidigare ordförande haft kontakter som är bra att förmedla? Vilka? 



 

 
 

☐ Finns det pågående projekt eller likande som måste överlämnas? 

☐ Existerar det viktiga datum som den nya ordförande måste ha koll på för 

föreningens verksamhet? 

☐ Hur ser budgeten för innevarande år ut och hur fungerar det med 

ekonomiska utlägg? 

☐ Har föreningen tjänster såsom Dropbox, Google Drive eller liknande 

molntjänster i föreningens namn? 

☐ Rensa bort eventuella behörigheter för gamla styrelsemedlemmar samt 

uppdatera för de nya där det behöves 

 

 

 

 


